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HYRYLÄN KEHITTÄMISTOIMIKUNNAN KOKOUS 2/2016 
 
Asialista 
 
Aika: Tiistaina 10.5.2016 klo 17.41 – 19:08 
 
Paikka: Tuusulan kunnantalo, kokoushuone Sollentuna, 3.krs B-siipi 
 
Osallistujat: Lars Winqvist, puheenjohtaja 
 Ulla Anttonen 
 Marko Ceder 
 Paula Hyttinen 
 Leena Jäntti 
 Nina Kiuru 
 Pekka Koivumäki 
 Pirjo Maula 
 Anne-Maria Mäkinen 
 Antti Piippo 
 Sampsa Rautio 
 Tuomo Sipilä, sihteeri 
 
     
1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja avasi kokouksen ja totesi läsnäolijat. 

 

2. Edellisen kokouksen muistio  

Käytiin läpi ja hyväksyttiin pienellä korjauksella edellisen kokouksen 

muistio (liite). 

 

3. Tilannekatsaus Hyrylän ajankohtaisiin asioihin 

asemakaavaluonnokset 

Tehtiin Sipilän johdolla tilannekatsaus ajankohtaisiin asioihin. Asiasta 

keskusteltiin. Toimikunta toteaa, että maisemalliset tekijät, kuten 

korkeuserot ja muut maisemalliset erityispiirteet tulisi hyödyntää Hyrylän 

aluetta kehitettäessä. Esimerkkeinä tuotiin esille Koskenmäki, 

Tuusulanjokilaakso sekä Sikokallio. 

 

4. Toimikunnan määrärahat 

Todettiin, että toimikunnalla on käytössään 2.500 euroa. Sovittiin, että 

aletaan valmistella toimikunnan osallistumista syysmarkkinoille viime 

kokouksessa sovitulla kokoonpanolla. Asiaan palataan seuraavassa 

kokouksessa. 
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5. Seurattavat asiat: 

 Anttilanrannan roskikset ja WC:t kuntoon 

 Petri Juhola kertoi, että ensi keväänä siisteys asia saadaan 

hoidettua 

o asiaa ei ole vielä hoidettu, ja asiasta on jo otettu yhteyttä 

kunnan tekniseen toimeen 

 bussipysäkit tulisi saada siisteiksi (roskat / mainokset) 

 bussipysäkeille tulisi saada kunnolliset ja tyylikkäät katokset, 

joissa olisi huomioitu myös helppo ja edullinen ylläpito. Tämä 

voisi lisätä myös joukkoliikenteen vetovoimaa 

 ympäri Hyrylää on epäsiistejä ja vanhentuneita mainoksia 

 todettiin että siisteystaso on vähän noussut 

 mainontaa tulisi saada siistimmäksi  

 kirkon ja Krapinrannan välille tulisi saada julkinen rantapolku 

 todettiin, että kunnan tulisi olla asiassa aloitteellinen 

 SOME:n käyttöä tulee kunnassa kehittää   

 
 
6. Seuraava kokous 

 Seuraava kokous järjestetään tiistaina 16.8 klo 17.30 alkaen. 
  

Lars Winqvist  Tuomo Sipilä 
 puheenjohtaja  sihteeri 


